
Verslag van het “ Wijkplatform “ gehouden op 24 mei 2023 in ‘t Hilletje te 

Kootwijk.  

 

 

• Nicolette Bakhuisen, in de rol van gespreksleider voor deze avond, 

opent de vergadering en licht toe dat deze bijeenkomst van het 

Wijkplatform de eerste is in de nieuwe vorm, zoals dit in de laatste 

Algemene Vergadering van Kootwijk Vooruit is aangekondigd. Het 

bestuur van Kootwijk Vooruit “organiseert“ niet meer de 

vergaderingen van het Wijkplatform. Het bestuur faciliteert, d.w.z. 

verzorgt de locatie en kondigt de data aan waarop de vergaderingen 

van het Wijkplatform plaatsvinden. Zij benadrukt dat de 

Wijkplatform bijeenkomsten voor alle bewoners van Kootwijk 

bedoeld zijn en niet alleen voor de leden van Kootwijk Vooruit.  

• De data voor de vergaderingen dit jaar zijn 24 mei en 11 oktober 

2023. Bij de bijeenkomsten van het wijkplatform staan de 

vertegenwoordigers van de plaatselijke (semi) overheid centraal. 

(Gemeente Barneveld, Staatsbosbeheer, Politie en Brandweer. Ook 

BOA kan worden uitgenodigd voor de vergadering.  

• Op deze vergadering zijn aanwezig Wilma Borren, wijkagent van de 

Politie en Michel ten Vaarwerk van de Gemeente Barneveld.  

Staatsbosbeheer heeft laten weten op de volgende vergadering 

aanwezig te zullen zijn.  

• Er zijn ca. 30 bewoners aanwezig.  

 

• Als eerste voert Wilma Borren van de Politie het woord.  

 

• Vastgesteld wordt dat het de afgelopen tijd op het gebied van 

criminaliteit het in het dorp en omgeving redelijk rustig is geweest. 

Geen auto inbraken /diefstallen plaatsgevonden. Er zijn wel aangiftes 

gedaan van diestallen van tuinapparatuur/ maaiers en 

gereedschappen uit schuren. Sluit de schuren goed af is het advies. 

Voorts is een aantal scholieren op de Heetweg beboet voor het 

gevaarlijk rijden op de weg. (Meer dan twee fietsers naast elkaar). 



Tenslotte is in de bossen langs de Heetweg een naaktloper 

gesignaleerd. Hij is nog niet opgespoord. Vanuit de zaal wordt 

aandacht gevraagd voor de hoge snelheid van de auto ‘s/motoren op 

de Heetweg en de Nw. Milligenseweg. Behalve dat het een vreselijk 

lawaai is, is het met name voor wandelaars en parkeerders langs de 

Heetweg gevaarlijk. Er wordt door de zaal aangedrongen op 

maatregelen om dit probleem aan te pakken. Wilma licht toe dat 

surveillance lastig is door gebrek aan personeel. De bewoners pleiten 

ervoor om de mogelijkheden van het plaatsen van camera’s/ snelheid 

controleapparaten te onderzoeken. Het tijdelijk plaatsen van snelheid 

indicatoren (groen duimpje omhoog) heeft weinig tot geen zin, leert 

de ervaring. Mw. Borren zal binnen haar afdeling de mogelijkheden 

onderzoeken.  

• Wilma stelt de vraag of er mogelijk belangstelling zou zijn voor een 

presentatie over Cybersecurity. Er wordt positief op dit voorstel 

gereageerd en Wilma zal voor de najaar bijeenkomst een presentatie 

over dit onderwerp agenderen.  

• De verkeersoverlast blijft niet beperkt tot het hard rijden op de 

Heetweg en Nw. Milligenseweg. De zaal wijst erop dat er bij 

verschillende gelegenheden bezwaar is gemaakt tegen het zgn. 

sluipverkeer van vrachtverkeer door het dorp, meestal afkomstig van 

de A1. Dit thema is ook onderwerp van de DOP geweest.  Er is 

destijds (2016) een onderzoek door de Gemeente gedaan over dit 

onderwerp. Daarin zijn maatregelen voorgesteld om het zware 

verkeer via de dorpskern te beperken/ zo niet te verbieden. Men 

verzoekt de gebiedsregisseur Ten Vaarwerk nog eens naar dit 

rapport te kijken en met maatregelen te komen. (Het gaat hierbij met 

name om de gevaren voor de dorpsgenoten door dit zware transit 

vervoer). Het lokale wegennet is hierop niet afgestemd.  

• De onderhoudswerkzaamheden aan het wegennet binnen Kootwijk 

zijn afgesloten. Een en ander is niet zonder slag of stoot gegaan. De 

Gemeente heeft toegegeven dat er in dit geval meer overleg had 

kunnen plaatsvinden met de bewoners. Voorlopig zijn geen nieuwe 

werkzaamheden gepland.  



• De nieuwe gebiedsbestuurder voor Kootwijk is wethouder Mijntje 

Pluimers.  

• Goed om te melden dat door druk vanuit de gemeente Barneveld het 

is gelukt om een omleiding van de gemeente Apeldoorn via de 

Asselseweg ongedaan te maken.  

• Michel ten Vaarwerk meldt dat de Gemeente heeft geconstateerd dat 

Kootwijk van alle deelgemeentes zich het meest actief en betrokken 

heeft opgesteld bij de bijeenkomsten in het kader de 

omgevingsdiscussies. Dit is een gelukwens waard.  

• Tenslotte wordt nog opgemerkt dat er onduidelijkheid heerst bij de 

bewoners over de zgn. honden uitlaat/ losloop gebieden. Dit is een 

punt dat op het bordje van Staatsbosbeheer ligt, zodat dit in de 

oktober vergadering aan de orde gesteld kan worden.  

 

Conclusies 

 

1. Wilma gaat na - al niet in overleg met de Gemeente - of en zo ja hoe 

er maatregelen kunnen worden genomen om de snelheid van het 

verkeer op de Heetweg en Nw. Milligenseweg in te dammen.  

2. Op de Wijkplatform bijeenkomst in oktober zal een presentatie over 

Cybercriminaliteit worden verzorgd door de Politie. 

3. Michel ten Vaarwerk zal bij de Gemeente nog eens het rapport 

opvragen over het onderwerp: tegengaan sluipverkeer door Kootwijk.  

4. Staatsbosbeheer zal nadere uitleg en duidelijkheid geven over het 

“hondenlosloop” beleid in en rond Kootwijk. Staatsbosbeheer gaat 

apart met ons in gesprek, omdat vandaag geen vertegenwoordiger 

beschikbaar was. Meer info volgt.  

 

Robert H. Louzada  


